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znak: PSP/Wschodnia-Bialoleka/01/2014 
 
Dotyczy:  możliwości przeznaczenia części gruntów miejskich we wschodniej Białołęce na potrzeby 
jednostki PSP. 
 

Szanowna Pani Prezydent ! 

 

 Z uwagi na dynamicznie rozwijającą się wschodnią część Białołęki – to tu powstaje najwięcej 

inwestycji mieszkaniowych w Warszawie i przybywa mieszkańców, zwracam uwagę na fakt braku 

należytej ochrony przeciwpożarowej tych terenów. Obecnie wschodnia Białołęka przypisana jest do 

rejonu JRG nr 1 przy ul. Modlińskiej. Jednak dojazd jednostek PSP z tej remizy np. w rejon Kobiałki, 

czy ul. Zdziarskiej jest bardzo długi (pow. 10 minut) z uwagi na znaczne oddalenie tych terenów 

dzielnicy od jednostki Straży, a także nienajlepszą infrastrukturę drogową Białołęki:  w przeważającej 

większości drogi jednojezdniowe o szerokości jezdni 6 - 6,5 m, które utrudniają rozwijanie dużych 

prędkości przez wozy PSP. 

 

 W tej sytuacji dobrym rozwiązaniem powinno być wydzielenie dodatkowego rejonu PSP z 

siedzibą przy ul. Mańkowskiej /Ruskowy Bród, np. na działce nr 51/5 z obrębu 4-16-13 lub na 

sąsiednich działkach Skarbu Państwa nr 49/1 i 49/2. Jednostka usytuowana w tym rejonie mogłaby 

objąć swym zasięgiem całą wschodnią Białołękę, ograniczoną: ul. Białołęcką, kanałem żerańskim, 

granicami miasta i Trasą Toruńską. Nie musiałaby to być duża remiza – JRG wielkości jednostki nr 10 

przy ul. Czarodzieja już spełniłaby swoje zadanie doskonale. Przede wszystkim skróceniu uległby czas 

dojazdu Straży na  miejsce zdarzeń. 



 Mam nadzieję, że wniosek znajdzie uznanie Pani Prezydent i rozpocznie Pani działania w 

kierunku utworzenia nowej JRG „obsługującą” wschodnią Białołękę. 

 

                   Wojciech Tumasz 
 
 


